
 

Referat for skolebestyrelsesmøde på Grøndalsvængets Skole 
28. september 2016 kl. 17.30 – 19.30 

Sted: Personalerummet 

Deltagere: Dorte, Katrine, Lars, Thulani, Lisbeth, Sofie, Stine, HO, GF, AHN, MF og elevrådet, Janan og Ahmed 

Afbud: Marianne, FK, Trine,   

Emne (ansvarlig) Hvad skal vi udrette? Proces hvordan?) Tid Beslutning – hvem gør hvad? 
Formalia og eventuelt 
 

Følge og på og godkende referat 
Korte eventuelt punkter tages 

 10 min Referat godkendt. 
Der er udarbejdet ny skabelon til dagsorden – der skal tilføjes 
punktet ”Næste møde”. 

Nyt fra elevråd 
 
 

Sikre at sager fra elevrådet 
bliver behandlet og evt. 
implementeret 

Elevrådsrepræsentanterne 
orienterer om emner 
behandlet i elevrådet 

10 min  
Janan fortæller, at det er besluttet, at der skal holdes 
elevrådsmøder hver måned.  
Der er valgt elevrådsformand, Janan Abdulrazak Ibrahim , 8.v 
Næstformand, Ahmed Salah Ahmed Hammid , 7.v. 
Det første tema for store elevråd bliver ”Brug af mobiltelefoner. 
Elevrådet igangsætter undersøgelse af mobilforbrug i de forskellige 
klasser, med henblik på en fremtidig drøftelse af retningslinjer på 
området. 
SB udtaler, at de bakker op om tiltaget. 
 

Skolefond 
 
 

Vi skal have genopfrisket og 
kvalitetssikret skolens 
retningslinjer for elevfonden 

Retningslinjerne bliver 
udsendt som bilag.  

10 min Retningslinjerne genopfriskes og der spørges ind til, hvad 
skolefonden er blevet brugt til i det forløbne år.  
Dorte minder om, at der skal laves regnskab på området. Det 
besluttes at punktet sættes på et kommende SB-møde, hvor 
regnskabet gennemgås. 
 

Suppleringsvalg SB 
 
 

Der skal vælges 3 nye 
suppleanter til SB. Tidsplan og 
procedurer skal gennemgås 

Gennemgås og drøftelse 10 min Lars informerer om, at han desværre bliver nødt til at fratræde SB, 
da han og familien flytter. Dette kommer til at betyde, at der skal 
vælges én yderligere suppleant – 4 i alt. 
Der er et par forhåndstilkendegivelser fra forældre i indskolingen. 
 

Legeplads 
 

Grundet byggesag skal P-
pladsen omgøres til legeplads. 

Skal udvikles på idéen.  
 

20 min HO uddeler oversigtstegninger over byggepladsen. Skolegården 
bliver mindre under byggeriet og skolen har i den forbindelse 



 Dette med hjælp fra forældre besluttet at nedlægge parkeringspladserne og inddrage området til 
legeplads.  
Der er inviteret til ”Arbejdsdag” for skolens forældre lørdag d. 8.10. 
hvor det er planlagt, at det nye legeområde skal indrettes. 
Der er ikke tale om større indkøb eller lign. da midlerne kommer fra 
det samlede byggebudget. 
 
Thulani foreslår at der lægges yderligere gårdvagter i 
byggeperioden, så der planlægges med at grupper af børn følges 
over på fx Pipperen.  
Lars foreslår, at der ligeledes kan rettes henvendelse til de øvrige 
skoler (private) om muligheden for at låne sig ind på deres 
legeområder i løbet af skoledagen. 
 
Der kommer yderligere forslag, så som – flere gårdvagter, som kan 
igangsætte aktiviteter, indeaktiviteter i retning af legepatruljen, 
flere ture ud af huset. 
 
Udvalget, Dorte og HO mødes og gennemgår plan og de forskellige 
forslag. 
 
 
 

Principper for 
vikardækning 
 

Tage stilling til 
film/hygge/spisning. Skal der 
nedskrives retningslinjer? 

Drøftelse 15 min Emnet deles op i to  
- Principper for vikardækning 
- Principper for brug af film i både undervisning og ved 

spisning 
Skolebestyrelsen ønsker at drøfte filmvisning når denne ikke er 
faglig, da det er oplevelsen at børnene ofte ser film der ikke har 
fagligt indhold – eks. HERO 6 og at der bliver vist serier mm. i 
spisepausen for at få ro i klassen. Såfremt øget brug af ikke faglige 
film er resultat af øget forberedelsespres i forbindelse med 
skolereformen, så skal denne drøftelses tages i stedet. 
Skolebestyrelsen anerkender at der er faglige og 
læringspædagogiske argumenter for at se film, og ønsker blot at 
ledelsen tager dialog med lærerne om hygge/ro i spisepausen-film 
Tages op på næstkommende SBmøde. 
 



 

DropMob 
 
 

Vi er tilmeldt DropMob. 
Samtidig er skolen tilmeldt to 
andre forløb. Hvad gør vi? 

Drøftelse 10 min Det besluttes at skolen melder fra DropMob, da det viser sig, at 
projektet i høj grad ligner projektet Trivsel for alle fra Børns Vilkår, 
som skolen allerede er gået i gang med. 
 

Sociale medier 
 
 

Hvor langt er vi nået? Hvordan 
skal vi få fulgt op? 

Drøftelse 10 min Katrine melder sig til at tage over fra Lars som tovholder på 
området.  

Nyt fra…. 
 

- Forældrene 
- Skolen 
- KKFOén 

 15 min Forældrene 
Trafikgruppen. Der arbejdes på at mødes med Rasmus Prehn for at 
drøfte skolevejen for de elever, der skal krydse Borups Alle. 
Trafikgruppen arbejder desuden på plan for trafikken til og fra 
byggepladsen ved det kommende skolebyggeri. 
MF informerer om at sidste års trafikprojekt for 7. årg. har fået 
rigtig mange fine resultater. Bl.a. flyttes taxaholdepladserne (M-
klasseelever) over på den anden side af skolen. 
Thulani informerer om, at han og familien muligvis flytter til 
Californien i en periode af et halvt år fra januar. Han kommer derfor 
muligvis til at skulle søge orlov fra skolebestyrelsen. 
Skolen 
AHN fortæller at årets høstfest – på en torsdag eftermiddag – er 
blevet evalueret på PU. Der var et positivt indtryk af dagen – glade 
børn, stort forældrefremmøde, gode aktiviteter. Der er dog også 
udfordringer der skal kigges på – lang dag for alle – specielt for de 
yngste. 
GF fortæller om ny lærer, barselsvikar i udskolingen, samt 
jobrotationslærer. 
 
 

Næste møde -    27. oktober 
Gennemgang af kontaktforældrefunktion 
Principper for vikardækning 
Principper for brug af film i undervisningen og v. spisning 
 
 


